
ambulances. Wat ik van mijn collega
Van der Hoek heb begrepen, is dat
bijvoorbeeld in Noord-Holland,
Noord-Brabant, Zeeland en Friesland
de desbetreffende voorbeelden er
wel zijn. Bij 20.000 ritten kan de
aanrijtijd niet gehaald worden,
hetgeen een verdubbeling in drie
jaar is. Er zijn dus kennelijk wel
indicaties hoe het hiermee gesteld is.

Minister Borst-Eilers: Bij het project
versterking ambulancezorg is de
uitdrukkelijke vraag van mijn kant
geweest: bekijk Nederland nu eens
als één geheel. Ik herinner mij dat in
het kader van de situatie in Friesland
en Drenthe er een probleem was en
dat men dit goed heeft kunnen
oplossen door in die grensstreek de
standplaatsen te veranderen. Als
men echter denkt dat de wereld
ophoudt daar waar de eigen
ambulanceregio ophoudt, dan kan
het best zijn dat er nog steeds
inefficiënties zitten in de huidige
standplaatsen. Ik denk dat ik daarom
toch even wil wachten; de aanpak
ervan is al in de hoogste versnelling
gegooid. Ik geloof dat men daar
uiterlijk in juni mee klaar zou zijn,
zodat dit deel van het project
versterking ambulancezorg dan
gereed is. Wij kunnen dan ook zien
voor heel Nederland waar er
standplaatsen bij moeten komen en
waar er derhalve ook geld bij moet.

De algemene beraadslaging wordt
gesloten.

De voorzitter: Ik herinner aan de
afspraak dat wij op één punt nog
schriftelijk commentaar krijgen van
de kant van de staatssecretaris naar
aanleiding van het verzoek van
mevrouw Van Vliet.

Ik stel voor, morgen aan het einde
van de vergadering te stemmen.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is de behandeling van:
- het wetsvoorstel Wijziging

van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
de Hoge Colleges van Staat, het
kabinet der Koningin, kabinet
van de Gouverneur van de
Nederlandse Antillen en het
kabinet van de Gouverneur van
Aruba (II) voor het jaar 2002
(wijziging samenhangende met
de Voorjaarsnota) (28296);

- het wetsvoorstel Wijziging
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Ministerie van Algemene
Zaken (III) voor het jaar 2002
(wijziging samenhangende met
de Voorjaarsnota) (28297);

- het wetsvoorstel Wijziging
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
Koninkrijksrelaties (IV) voor het
jaar 2002 (wijziging samenhan-
gende met de Voorjaarsnota)
(28298);

- het wetsvoorstel Wijziging
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Ministerie van Buitenlandse
Zaken (V) voor het jaar 2002
(wijziging samenhangende met
de Voorjaarsnota) (28299);

- het wetsvoorstel Wijziging
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Ministerie van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties (VII)
voor het jaar 2002 (wijziging
samenhangende met de Voor-
jaarsnota) (28301);

- het wetsvoorstel Wijziging
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Infrastructuurfonds voor het
jaar 2002 (wijziging samenhan-
gende met de Voorjaarsnota)
(28307);

- het wetsvoorstel Wijziging
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Diergezondheidsfonds voor
het jaar 2002 (wijziging samen-
hangende met de Voorjaarsnota)
(28309);

- het wetsvoorstel Wijziging
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het gemeentefonds voor het jaar
2002 (wijziging samenhangende
met de Voorjaarsnota) (28310);

- het wetsvoorstel Wijziging
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
de Nationale Schuld (IXA) voor
het jaar 2002 (wijziging samen-
hangende met de Voorjaarsnota)
(28319).

Deze wetsvoorstellen worden zonder
beraadslaging en, na goedkeuring
van de onderdelen, zonder stemming
aangenomen.

Aan de orde is het debat naar
aanleiding van een algemeen overleg
van heden over het Midden-Oosten.
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Mevrouw Karimi (GroenLinks):
Voorzitter. Wij pleiten al langer voor
een wapenembargo tegen Israël,
bijvoorbeeld in EU-verband. Dat is
helaas tot nu toe niet gelukt. Op dit
moment heeft de Nederlandse
regering een eigen wapenexport-
beleid. Volgens de criteria van het
wapenexportbeleid zouden er op dit
moment geen wapens naar Israël
kunnen worden geëxporteerd, omdat
het gaat om een spanningsgebied en
omdat Israël mensenrechten en
internationale humanitaire rechten
stelselmatig schendt in de Palestijnse
gebieden.

Hetzelfde restrictieve exportbeleid
geldt ook ten aanzien van vergun-
ningplichtige doorvoer van strategi-
sche goederen. Alleen wapens en
strategische goederen die uit andere
NAVO- en/of EU-landen naar Israël
via Schiphol of Rotterdam worden
geëxporteerd, zijn niet vergunnings-
plichtig. Dat is volgens mijn fractie
een grote tekortkoming van het
huidige wapenexportbeleid.
Nederland faciliteert, met andere
woorden, op dit moment de
wapenleveranties uit bijvoorbeeld de
Verenigde Staten naar Israël door
een heel makkelijke doorvoer naar
Israël mogelijk te maken. Wij vinden
deze praktijk zeer ongewenst en
inconsequent; daarom wil ik de
volgende motie aan de Kamer
voorleggen.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

constaterende dat doorvoer van
strategische goederen komend uit
bevriende (partner)landen en van
NAVO-bondgenoten niet vergunning-
plichtig is;

constaterende dat hiermee de
mogelijkheid van doorvoer van
strategische goederen naar Israël via
Nederlands grondgebied nog steeds
openstaat;

van mening dat deze situatie in
overeenstemming met het huidige
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